
 
 

 
 
 
 
 

  

Dagsorden/referat 

Fællesbestyrelsen ved Ebberup Skole, børnehave og vuggestue 

Tid:  mandag den 20/1 2025 kl. 17.00– 19.30 
Sted: Børnehuset 
Afbud:  Helle S., Celine, Freja, Mussa.  
 
 
O =Orientering 
D= drøftelse 
B= Beslutning 

 
 

• O & D- Tema Børnehuset, 30 min  
 
 

Referat: 
Cindy fra vuggestuen fremlagde om projektet: Kvalitetsstærke legemiljøer som 
forløb over tre-fire måneder i sensommeren.  
 
Projektet handler om at øge kvaliteten i legemiljøerne ved at inddrage børnene 
mere. I projektet gik personalet videnskabeligt til værks startende med 
observationer af børnenes interesser. Det var hurtigt tydeligt, at i vores vuggestue 
er børnene meget interesseret i bøger, særligt Babblarna-bøgerne, som indeholder 
universelle sproglyde.  
 
Således med udgangspunkt i børnenes interesser, blev der iværksat 
samskabelsesprocesser med børnene, som hænger sammen med 
læreplanstemaerne.  
 
Oplægget indeholdt flere optagelser af børnene, og det var tydeligt for bestyrelsen, 
at arbejdet med et kvalitetsstærkt legemiljø også var et særdeles godt læringsmiljø. 
 
Endelig var der høj grad af forældreinvolvering i projektet, og det har været en 
berigende proces at være del af.  
 
I børnehaven forløber samme projekt. Bethina supplerede med, at det er 
virkningsfuldt, når der sættes fokus på noget.  
 

 

• O- Elevrådet, 10 min  
 
Referat: 
Andreas fremlagde fra dagens møde i elevrådet, hvor der er blevet talt om input til 
Kasper fra Meiers køkken.  
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Med udgangspunkt i en snak om pannabanen, kunne eleverne godt tænke sig et 
fællesskab med andre skoler, f. eks. en dag med turneringer/konkurrencer af 
diverse slags.  
Rådet har talt om en postkasse, hvori eleverne kan komme med forslag til 
forbedring ind i skoledagen. 
 
De yngste elever kunne godt tænke sig at få en venskabsklasse i form af en ældre 
klasse på skolen.  
 
 
 

•  O & D -Fotografering, 10 min  
 
 
Referat: 
 
Årets fotografering af eleverne blev drøftet, heriblandt pris, kvalitet og 
informationsniveau.  
 
Karin orienterede om forskellige udspil til valg af fotograf, tidspunkter og frekvens 
for portrætfotografering.  
 
Et forslag er, at der tages klassebillede hvert år, portrætbilleder hvert andet år og 
søskendefotos i weekend eller efter skoletid. Ligeledes spørges der om et fælles 
billede af hele Landsbyordningen.  
 
 

• O & D -Trivselspuljen, 20 min 
 

 
Referat: 
Karin orienterede om den kommunale målsætning omkring mindre segregering og 
den proces, der har været indtil nu omkring at indsamle input fra forældre, 
personale og elever.  
 
I dagtilbud laves der en fælles ansøgning på tværs af alle institutioner, da der er 
ønske om et fælles kompetenceløft ind i ressourceorienteret pædagogik.  
 
Desuden sendes en fælles ansøgning for hele landsbyordningen, så her tænkes også 
på tværs.  
 
Ansøgningen er stadig under udarbejdelse, og den kommer til at omhandle et 
årsværk til en inklusionslærer/ og pædagog.  

 
 

 

• O & B -Fælles fest d.30/1-25, 10 min 
 
 

• Referat: 
 
Fællesbestyrelsens bod i festsalen skal bemandes 
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Der laves et vagtskema og sendes rundt.  
(En lille pause) 
 
 

• O & B Ansættelsesudvalg, 10 min 
 

 
Referat: 
 
Kristina orienterede om ansættelsesprocessen og fra fællesbestyrelsen deltager, 
Vivi, Kristina, Freja og Yasmin i ansættelsessamtalerne til den lærerstilling der er 
opslået.  
 

• O & B -Formøde, 10 min 
 
   

Referat: 
  
  Formøde til dialogmøde den 5/2 på teams. Kristina orienterede om punkter, hun 
ville bringe videre vedr. mulighederne for at være på forkant inden dialogmøderne og feedback 
efter dialogmøderne.  

 

• O &D- Siden sidst, 25 min 
 
•Skole:  
 
I denne uge afvikles terminsprøver. I weekenden var der LEGO Rally Masters, hvor 
7k deltog.  
Der er indsendt ønsker til Vej&Trafik vedr. ændringer i bustiderne, og set i relation 
til muligheden for at skabe kortere skoledage, er der behov for en tidligere 
busafgang.  
Skoleårets planlægning skydes i gang i denne uge.  
Flere personaler har været på webinar i ”overgange i skoleforløbet”. I kommende 
uge tager en gruppe lærere afsted på kursus i legende tilgange til læring, og der 
indkøbes materialer til at sætte rammerne derfor.  
Charlotte har modtaget Kongens fortjenstmedalje den 8/1-25 for 40 års uafbrudt 
tjeneste i Assens kommune (og 25 år i Ebberup Landsbyordning).  
 
 
•Børnehave:  
 
God opstart efter nytår. Ladcyklerne er i brug. I den ene børnehavegruppe har der 
været nytårstaffel.  
Inden længe påbegyndes læretemaet: jeg kan og jeg vil selv.  
Der arbejdes ind i fællesfesten.  
Nye møbler skaber refleksion over legemiljøer.  
Tyvstarter er så småt i opstart.  
Personalet har været afsted på kursus i naturfaglig nysgerrighed. Ligeledes deltager 
de i FOLA webinarer, som efterbehandles på stuemøder.  
Der er to unge ansat i spirejob, og det er en succes.  
Pladsproblemerne i børnehuset kan begrænse mulighederne for at tage ansøgere fra 
forskellige ordninger ind.  
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•Vuggestue:  
 
Vi afventer, om vi får flere vuggestuepladser.  
 
Referat: 

 
                  Forældrerunde: 
                      
 

• Evt:  
 
Dialogmødet den 24/4 er flyttet til den 10/5. Ingen ændringer i de øvrige.  
 
Referat: 
 
 

• Godkendelse og underskrivelse af referat, 5 min 
 
 
 
Referent: Malene Bøje Lindsted Seemann 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Kristina Hansen                                                                     Helle Storgaard 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Lene Rasmussen   Troels Hvid Madsen    
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Freja Majgaard Pedersen                                        Yasmin Jeromin Kock 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Céline Fogelberg    Rita Hansen 
 
 
 
 
_________________________  ___________________ 
Vivi Gerner                                                     Andreas Pilegaard Larsen 
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_________________________ 
Moussa Bilal Mehjazi 


